
 
Verslag vergadering Adviesraad Sliedrecht 
 
Dinsdag 28 januari 2025  19.00-21.30 uur 
Raadsinformatieruimte in het Raadhuis Doctor Langeveldplein 30 
Aanwezig: Adrie Romijn, Lennart Broekhuizen,  Elles Moonen, Dick van Mourik,  Jaap van Putten, Cockie 
Rutten (leden), Jan Trapman (voorzitter), Daniëlle Vleugel, Juliëtte Groenendijk (gemeente Sliedrecht), Cees 
Paas (wethouder) Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief, ambtelijk secretaris)  
Afwezig:  - 
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Punt Omschrijving 

1 Opening en vaststellen van de agenda. 
Welkom wethouder Cees Paas. 

2 In gesprek met wethouder Cees Paas 
 

1. Hoe ervaart u de samenwerking met en de adviezen van de ASD-S?  
Cees is blij met de adviesraad en de uitgebrachte adviezen. Cees vindt het belangrijk om een goed 
en regelmatig contact te onderhouden. Ambtenaren apparaat/ college met de adviesraad. 
De gemeenteraad vraagt ook naar de adviezen/ mening van de adviesraad. Als er geen advies met 
de stukken mee gaat, vragen zij veelal als eerste waarom er geen advies van de adviesraad is.  
Wethouder ziet het belang van adviesraad in. 
 

2. Wat gaat goed 
o Fijn dat Daniëlle nu vaste schakel is. Alle adviezen en vragen gaan nu via Daniëlle. 
o Ook fijn dat we nu onlangs de bestuurlijke planning hebben ontvangen. 
o Regelmatig aansluiten van beleidsmedewerkers op thema of domein. 

Wat kan beter?  

o De planning, wat komt er op ons af. 
o Denken aan het tijdig vragen van advies en geven van toelichtingen over stukken in 

de vergadering.  
o Het zou mooi zijn als alle ambtenaren zich er vanzelfsprekend bij elk beleidsstuk 

bewust van zijn dat ze de Adviesraad meenemen in het proces. 
o Veel verloop en tijdelijke / interim beleidsmedewerkers bij de gemeente is 

wederzijds een zorg en heeft aandacht. Er is nu een goede nieuwe teammanager, 
Irma Remeeus. 

o De adviesraad wil meer input en contact met inwoners.  
 

3. Vanuit de ASD-S:  

➢ Hoe zichtbaar moet de ASD-S zijn? Of is het er alleen voor het college?  
Antwoord: daar gaat de ASD-S zelf over. Belang zou moeten zijn: gevoed worden door inwoners/ 
groepen uit Sliedrecht. 

➢ Reactie op advies mantelzorgwaardering; advies in september 2024, reactie januari 2025. 
Reactie gaat niet in op vragen en adviezen. Hierover zou adviesraad een reactie op de reactie naar 
de wethouder kunnen sturen. 

➢ Kunnen we ook in contact treden met de gemeenteraad – wat is de relatie daar mee?  
Dat kan maar de ASD-S is een adviesraad van het college van B&W niet van de gemeenteraad.  
Ideeën: Jaarverslag ook naar de gemeenteraad sturen.  
Als er een nieuwe gemeenteraad geïnstalleerd is na de verkiezingen dan een keer kennismaken. 
(gemeenteraadsverkiezingen zijn op 18 maart 2026). 
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4. Punten die u zelf met de ASD-S wilt bespreken.  
➢ VN verdrag handicap: er is net een adviesaanvraag inclusieagenda verstuurd. 
➢ AZC: eind 2025 operationeel (lijkt wel later te gaan worden). Vraag aan COA: wat is er nodig 

m.b.t. sociaal domein? Het is nog niet bekend wie er komen. Op een info avond schijnt COA 
gezegd te hebben 75% minderjarige alleenstaande asielzoekers zijn. 

➢ Ravijnjaar / participatietraject m.b.t. de Kadernota eerste halfjaar 2025,  5 miljoen van de 
100 miljoen moet bezuinigd worden. Het zal zeker maatschappelijke consequenties gaan 
hebben.  

-Sociale Dienst geeft adviezen aan de gemeenten m.b.t. aan welke knoppen gedraaid kan worden. 
Het lijkt erop dat er vooral ingezet op minder/geen stijging van de vraag maar echt bezuinigen gaat 
ws niet lukken. Veranderingen zoals bv was en strijkservice en Powerful Ageing zijn al in gang gezet. 
-Lokaal sessie gedaan met Bonkelaarhuis over 25% houden; 25% eraf; 25% anders inzetten; 
dubbelingen weghalen. Welke ingrepen hebben minst negatieve maatschappelijke effecten? 
 
Wordt er ook gekeken naar bezuinigingen buiten het sociaal domein? 
Gemeente wordt afgerekend op structureel de begroting sluitend krijgen. 
Incidentele middelen staan er los van. Sliedrecht staat er redelijk goed voor. 
Goede algemene reserves. Sliedrecht staat nr 105 BDO lijstje. 
Discussies met het Rijk en de Gemeenteraad. 
Nog even gesproken over de punten die nu in de media zijn: Powerful Ageing en Elektra. 
Vaak eenzijdige beeldvorming in de media.    
 
Cees dankt de Adviesraad dat hij aanwezig mocht zijn, Jan dankt Cees voor zijn komst. 
In het najaar nog eens uitnodigen.                                         
 

3 Concept verslag vergadering 26 november 2024                                                  
Blz 2 punt 7 Jan Keij Merweradio/tv: Jan en Lennart. 
Verslag wordt vastgesteld. 
 

4 Adviezen 
Overzicht uitgebrachte adviezen 2024 en reacties                                                
Ontvangen reactie Advies mantelzorgwaardering is 28-1-2025 naar leden gemaild. Besproken met 
wethouder. Geen echte inhoudelijke reactie op de vragen en adviezen. 
Brief die bij de waardering zat was niet duidelijk, dat het veranderd was en waarom. 
Cockie stuurt die brief op. Daniëlle vraagt bij Shariq bijlagen die bij de reactie zou moeten zitten op. 
Jan en Jeanet maken zonodig daarna een reactie op de reactie. 
 
Adviezen 2025:                                                                                                             

1. Gemeentelijke dienstverlening   
Advies is verstuurd.  Goed dat er een concept advies door Jan gemaakt  is waarop leden konden 
reageren.     
                                              

2. Schuldhulpverlening (toelichting door Juliëtte Groenendijk)  
Aan de hand van een presentatie. Beleidsplan is nog niet af. Stand van zaken nu en eerste reactie 
adviesraad.  Er komt 1 plan geïntegreerd GR sociaal Drechtsteden (SDD) en lokale stuk. 
Gemeente: preventie, vroeg signalering en nazorg. 
SDD: trajecten schuldhulpverlening (curatie). 
Tekst beleidsplan SDD heeft teksten vastgesteld, gemeente vult haar zaken daaromheen aan. 
Als de adviesvraag komt gaat het alleen om het lokale stuk om advies op te geven.  De stukken 
komen waarschijnlijk eind februari. 
De RAS heeft advies gegeven over beleid GR sociaal. Zie Adviezen - RAS Drechtsteden 2 en 2a 

https://rasdrechtsteden.nl/adviezen/
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Beleidsplan: waar willen we naartoe?  
Het hoe en door wie komt dat in uitvoeringsplan? Dat samen met partners, scholen etc. 
Inhoud beleidsplan Schuldhulpverlening: 
Sociale Visie 2020-2030 Sliedrecht.  
Preventie: Voorkomen dat inwoners financiële problemen krijgen. Risicofactoren: onvoldoende 
basiskennis, life events, (on)voldoende inkomen. Daarnaast ingewikkeld systeem en schaamte. 
Levensomstandigheden dure woningen/ huren, inflatie, energieprijzen, stress  etc. 
Waar zitten beïnvloedingsmogelijkheden voor de gemeente? Er zijn niet zoveel knoppen waar een 
gemeente aan kan draaien.  Stress sensitieve dienstverlening. Mensen eerder bereiken. Geldkrant. 
Vragen: 

o Is er ook gedacht aan werkende armen? 
o Wordt er gebruik gemaakt van Financiële redzaamheid competenties van het Nibud? 
o Wordt er gebruik gemaakt van kennis en methodieken die er al zijn?  
o Wordt er ook gekeken naar hoe andere gemeenten het doen? Er worden tips uitgewisseld. 
o Weerbaarheid van jongeren/ mensen m.b.t. verleidingen vanuit de omgeving, social media. 
o Info moet continu herhaald worden. Er komt een communicatie agenda. 
o Kunnen we ook cijfers van huidige interventies en gebruik daarvan ontvangen? Hoe lopen 

huidige zaken en wat zijn de effecten? Bv afgelopen 5 jaar. Lokale monitoring en landelijke 
benchmarks. 

Resultaten van preventie interventies volgen is lastig. 
Monitoren van aantal mensen die gebruik maken en wat de effecten zijn. 
 
Vroeg signalering: 
-Signaalnetwerk: betaalachterstanden worden wettelijk verplicht doorgegeven (SDD en 
Bonkelaarhuis). Signaalpartners zijn bv energiebedrijven, waterbedrijven, zorgverzekeraars, Tablis 
wonen etc. Zo mogelijk uitbreiden met andere signaalpartners zoals alle verhuurders etc. 
-Elke hulpvraag screenen op achterliggende financiële oorzaken van bv stress, opvoedproblemen. 
 
Nazorg: 
21% recidive; mensen die na schuldhulpverlening weer terugvallen in schulden. Doel is 10%. 
 
Als beleidsplan komt samen met evaluatie “eneco miljoen”. Motie aangenomen (eneco miljoen). 
Daar wordt o.a. de budgetcoach uit gefinancierd.  Als dit geëvalueerd wordt ook beleidsplan 
schuldhulpverlening besproken. 
 

3. Lokale Inclusie agenda advies moet voor 24/2 verstuurd worden. 
Eerste reactie : het is een agenda geen visie of beleidsplan. 
Visie moet basis zijn en dan: wat gaan we doen. 
Weinig focus op mensen met een beperking. 
Graag reacties voor 17/2 reacties naar Jan en Jeanet. 
18/3 agenda commissie van de gemeenteraad. 

 

5 Thema:  Op welk thema wil de ASD-S in 2025 pro-actief signalen ophalen?  
Wat is dan het doel? Welk middel willen we daarvoor gebruiken (enquête, werkbezoek, …..)? 
 
Dit punt is doorgeschoven naar een andere keer. 

6 In gesprek met de gemeente – Daniëlle                     

• Stand van zaken diverse onderwerpen  
Daniëlle is bij collega’s reacties op adviezen waar nog geen reactie op is aan het ophalen. 
Jeugd: komt in maart. Lokaal en regionaal Jackie en Nathalie.      
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7 Kernteams/aandachtsgebieden: 

• Wmo/Participatiewet: vacature lid 

• Regionale adviesraad: Jan    December 2024 gesproken over handhaving. 

• Beschermd wonen/verwarde personen: Jaap                                       

• Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart en Cockie  

• Jeugd: Adrie, Cockie, Elles                                                                              

• Communicatie: Website; Lennart   Sociale media: Adrie 

• Woonzorgvisie: allen. Stand van zaken: Daniëlle 

• MAG: Jan                                                                                                            

• VN verdrag handicap: allen                                                              

• AZC: allen.  
 

8 Volgende vergadering, rondvraag en sluiting                 vergaderschema 2025   
Rondvraag: 

➢ Werven nieuwe leden: afspraken maken (bijlage profielschets)    
Versimpelen van de vacature tekst/ profielschets: Adrie maakt iets in Canva. 
Plaatsen op social media. 
Sliedrecht doet. Gemeentepagina? Interview Kompas/ lokale krant. Actie: Jan en Jeanet.  

➢ Afspraken maken over jaarverslag 2024; wie levert wat aan? Aantal aanvullingen 
opgenomen. Jan en Jeanet kijken er verder naar.  

               

Volgende vergadering:      18 maart 2025   
Thema’s:  vaststellen jaarverslag 2024 
1. Jeugd Herijking jeugdwelzijnsbeleid in 2025, huidig beleid loopt tm 2025 (Jackie Danel en 
Nathalie Klomp ) 
2. Stand van zaken uitvoering GALA/SPUK 13 programma’s 
3. Maatwerkvoorziening: Was- en Strijkservice (Saskia van Beek) 
 
Doorgeschoven punt: 
Op welk thema wil de ASD-S in 2025 pro-actief signalen ophalen?  
Wat is dan het doel? Welk middel willen we daarvoor gebruiken (enquête, werkbezoek, …..)? 
Dit kunnen we koppelen aan 2. stand van zaken GALA/SPUK 13 programma’s. 
 
Jan, Daniëlle en Jeanet kijken naar prioriteiten en op welk thema ontwikkelingen zijn en bepalen 
dan welk thema wanneer. 
 


